

The Egyptian Stock Exchange
Disclosure Sector

السادة / البورصة المصرية
قطاع الإفصاح

Cairo on : Feb 25th , 2024

القاهرة في : ٢٥ فبراير ٢٠٢٤

Subject :

الموضوع : ايضاح

We are pleased to announce that the suggested dividends are stock dividends amounting EGP 2,455,564 thousand, the source of which will be profit of the year and retained profits.

نتشرف بإحاطة سيادتكم أن التوزيع المقترح هو توزيع مجاني باجمالي مبلغ ٢,٤٥٥,٥٦٤ ألف جنيه مصري مصدره أرباح العام والارباح المحتجزه.

Since the bank is currently in the process of registering the stock dividends previously approved by the General Assembly dated Mar 30th 2023 with an amount of EGP 840,144 thousand scheduled to be added on Feb. 29th, 2024, it is impossible to determine the dividend ratio.

ونظراً لأن البنك بصدد تسجيل الأسهم المجانية السابق الموافقة عليها من الجمعية العامة بتاريخ ٣٠ مارس ٢٠٢٣ بمبلغ ٨٤٠,١٤٤ ألف جنيه مصري والمقرر إضافتها بتاريخ ٢٩ فبراير ٢٠٢٤ فإنه يتعذر تحديد نسبة التوزيع في الوقت الحالي .

We also confirm that a Disclosure Form - according to article 48 - shall be approved in the first BoD meeting after the ratification of GAM scheduled on Wed. 27-3-2024.

وأخيراً ، نعزز لسيادتكم بأنه سوف يتم اعتماد نموذج الإفصاح طبقاً للمادة ٤٨ من قواعد القيد في اقرب مجلس إدارة بعد اعتماد الجمعية العامة المزمع انعقادها يوم الأربعاء الموافق ٢٧/٣/٢٠٢٤ .

Best regards

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

Disclosure and Investor Relations Manager
Yasser Osama Abdel Sadek

مدير الإفصاح وعلاقات المستثمرين
ياسر اسامة عبد الصادق

Head Office

78, South Teseen Road 5th District

New Calro - Egypt

P.O Box: 22 Fifth district Post Code: 11835

Call Center : 16710

www.ebank.com.eg

SWIFT: EXDEEGCXXXX

المركز الرئيسي

قطعة رقم ٧٨ شارع التسعين الجنوبي مركز المدينة

التجمع الخامس - القاهرة الجديدة - مصر

صندوق بريد : ٢٢ التجمع الخامس الرمز البريدي ١١٨٣٥

الخط الساخن : ١٦٧١٠

www.ebank.com.eg

سويفت: EXDEEGCXXXX